



Aspirasi Bandaraya 2030

Deklarasi Kuala Lumpur 2030 adalah komitmen semua peserta World Urban Forum 9 (WUF9) untuk melokalkan dan meningkatkan pelaksanaan Agenda Bandar Baru sebagai pemecut untuk mencapai Matlamat Pembangunan Mampan.

Dipimpin oleh semangat kerjasama, kreativiti dan inovasi yang kuat, kami berkongsi aspirasi untuk masa depan Bandaraya 2030 sebagai bandaraya untuk semua yang mana tiada siapa atau mana-mana kawasan akan ketinggalan.

Ini adalah seruan untuk penggabungan tenaga, kudrat dan sumber yang ada ke arah penerapan konsep bandar untuk semua. Ia memastikan semua penduduk, generasi masa kini dan masa depan tidak berhadapan apa-apa diskriminasi, penempatan selamat, sihat, mudah



WUF9 Urban Village memberi tumpuan yang lebih besar ke Medan Pasar dengan banyak pembangunan bandar akan dijalankan di situ.

diakses, berpatutan, berdaya tahan, mampan dan mampu memupuk kemakmuran dan kehidupan berkualiti untuk semua lapisan masyarakat.

Aspirasi ini disokong

oleh pihak-pihak yang mampu memulakan transformasi positif.

Peserta WUF9, dengan memanfaatkan kelebihan forum yang menghasilkan ribuan pembuat keputusan,

pelaku utama, pemegang kepentingan dan komuniti, menghasilkan banyak idea dan menggalakkan kecepatan pelaksanaan Agenda Bandar Baru melalui 10 cadangan.

Georgina Short @Climatefight

Mesej utama dari #WUF9: kita memerlukan lebih banyak perkongsian yang berkesan, proses yang berasaskan data dan proses inklusif, perolehan dan inovasi yang mampan untuk melaksanakan #newurbanagenda dan membuat #cities4all

ADB Livable Cities @LivableCitiesAP

Terima kasih kepada @wuf9kl2018 kerana menganjurkan acara hebat ini, dan kepada semua rakan kongsi kami yang menjayakan dialog, acara sampingan, sesi rangkaian dan latihan. Semoga berjaya #LivableCitiesforAll! #WUF9

Ras Adiba Radzi @RasAdibaRadzi

"#WUF9 menegaskan dengan jelas bahawa kebolehsasaran merupakan peranan utama dalam pembangunan bandar dan ia adalah asas kepada kejayaan agenda bandar baru". @unfhabitat @wuf9kl #WUF9



Ras Adiba membacakan dokumen deklarasi.

Urban Village WUF9



Rumah mikro direka mesra alam dan penduduk berkongsi sumber komuniti tertentu.

DARI segi sejarah, Medan Pasar merupakan kawasan bersejarah yang penting di Kuala Lumpur bermula sebelum abad ke-19. Terletak secara strategik di titik permulaan sejarah pusat bandar Kuala Lumpur, ia boleh diakses oleh pejalan kaki dan pengangkutan awam yang menjadikannya lokasi penting untuk orang ramai. WUF9 Urban Village memberi tumpuan yang lebih besar ke Medan Pasar dengan banyak pembangunan bandar akan dijalankan untuk mempamerkan komitmen Kuala Lumpur untuk mewujudkan masyarakat

awam yang lebih baik untuk penduduknya.

Eksperimen sosial: Kehidupan komuniti dengan perumahan mikro

Idea hidup berkomuniti dibangunkan berdasarkan semangat perkongsian, rasa kejitiran dalam persekitaran, sama dengan gaya hidup kampung Malaysia yang bekerja bersama dan membantu satu sama lain. Kehidupan komuniti menawarkan keseimbangan ruang persendirian dan umum yang direka khusus untuk menggalakkan interaksi

masyarakat.

Penduduk biasanya membuat keputusan bersama dalam proses kolaborasi. Rumah juga boleh direka untuk menjadi mesra alam dan penduduk berkongsi sumber komuniti tertentu, seperti alat atau peralatan pejabat. Penduduk juga berkongsi ruang luar seperti taman bandar dan ladang, ruang himpun, ruang acara, kawasan permainan, dan ruang untuk masyarakat untuk bersosial yang merupakan komponen utama kehidupan berkomuniti. Ruang kerja dan komersial juga boleh dimasukkan ke dalam model bersepadu.

Taman-taman kecil parklet

RAKYAT Malaysia mempunyai kadar pemilikan kenderaan tertinggi di dunia. Kebergantungan ini secara semula jadi diterjemahkan melalui sejumlah besar peruntukan tanah untuk ruang letak kereta terutamanya di kawasan bandar. Terdapat pelbagai isu yang muncul dalam tahun-tahun kebelakangan ini yang menekankan semula pentingnya kawasan pejalan kaki dan kaki lima. Sebahagian daripada pergerakan ini termasuk reka bentuk dan pemasangan taman-taman kecil (parklet) iaitu kawasan tempat duduk kecil atau ruang hijau yang dibuat sebagai kemudahan umum di atas kawasan pejalan kaki atau sebaliknya dan selalunya dibangunkan di bekas kawasan parkir.

Parklet direka bentuk untuk menyediakan tempat awam untuk orang ramai berehat dan menikmati suasana bandar di sekeliling mereka di kawasan yang selalunya terhad untuk akses awam

atau tidak mampu menampung aktiviti penduduk. Bagi WUF9, DBKL telah menukarkan beberapa ruang letak kereta tingkat ke parklet dan Think City telah menyokong penarikan tersebut dengan harapan bahawa ini akan menjadi elemen tetap di dalam bandar.

Parklet adalah usaha berkos rendah yang mengambil alih ruang letak kereta sedia ada di jalanan dan mengubahnya menjadi ruang sosial kecil. Ini sejajar dengan strategi DBKL untuk mengurangkan jumlah kereta di pusat bandar dan menggalakkan penggunaan pengangkutan awam. Bilangan tempat letak kereta di kawasan Masjid Jamek-Pasar Seni adalah terhad kerana ia bertujuan untuk dijadikan projek warisan dan pengurusan sedang mempertimbangkan ruang di luar kawasan ini sebagai tambahan kepada kawasan teras awam.



Datuk Bandar KL di Perkampungan Bandar Medan Pasar semasa pelancaran.